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Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr XVI/2025 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 26 marca 2025 roku  

Obrady rozpoczęto 26 marca 2025 roku o godz. 10:00, a zakończono o godz. 17:19 tego samego 
dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     21 

Nieobecnych                                                      -       0 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady Miasta 

1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył XVI zwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę Leszczyńską,  Sekretarza Miasta  

Pana Waldemara Siurka. 

Przywitał Komendanta Powiatowego Policji w Łukowie podinspektora Leszka Wierzejskiego. 

Przywitał pełniącego obowiązki Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Łukowie starszego kapitana Konrada Turskiego. 

Przywitał Pana Damiana Maleszaka, który sporządził miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta Łuków. 

Przywitał dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych. 
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Przywitał naczelników, kierowników i pracowników Urzędu Miasta.  

Przywitał przedstawicieli prasy, radia i telewizji oraz wszystkich, którzy zechcieli uczestniczyć 

w dzisiejszych obradach.  

Przywitał wszystkich oglądających transmisję z obrad sesji w przekazie internetowym.  

Przypomniał, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Urzędu Miasta pod 

adresem: www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków.  

W tej zakładce dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 

Stwierdził, że w obradach XVI sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności  

18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie wiążących uchwał. 

 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XVI sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad – 

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XVI sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz pozostałymi materiałami 

został Państwu radnym doręczony w terminie. 19 marca br. doręczono Państwu radnym projekt 

uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków. Dziś przed obradami sesji 

doręczono Państwu radnym autopoprawkę do projektu  uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2025. Zaproponował rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie  

w pkt 17 porządku tematu: „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta 

Łuków”. Dodał, że w przypadku zmiany porządku na skutek głosowania numeracja kolejnych  

punktów ulegnie odpowiednio zmianie. Poprosił o zgłaszanie innych wniosków. Stwierdził,  

że innych wniosków nie widzi. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą 

przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 17 tematu: „ Podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (3) 
Grzegorz Gomoła, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 

Zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, że:  

Wniosek przeszedł. 

Poprosił o naniesienie stosownych zmian w systemie. 

Poinformował, że porządek obrad XVI sesji po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XVI sesji Rady Miasta. 
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od XV sesji Rady Miasta. 
5. Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania 

Komendy Powiatowej Policji w Łukowie w 2024 roku. 
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta Łuków w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2024. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, iż miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta Łuków 
nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta Łuków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta Łuków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki 
Lokalowej w Łukowie w celu zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 3 marca 2025 r. w sprawie 
kompleksowej przebudowy ul. Strzelniczej w Łukowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Łuków. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków  

do kategorii dróg gminnych. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Łukowie przy ul. Bartniej. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków 
18. Informacja o planowanych działaniach podejmowanych w ramach promocji miasta. 
19. Informacja o planowanych działaniach w kwestii pozyskiwania zewnętrznych środków 

finansowych na realizację zadań miasta. 
20. Informacja o planowanych inwestycjach w 2025 roku. 
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21. Informacja dot. harmonogramu prac Zarządu Dróg Miejskich w Łukowie  
na rok 2025. 

22. Sprawozdanie z działalności Społecznej Komisji Mieszkaniowej w 2024 roku. 
23. Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Łukowie w 2024 roku. 
24. Informacja o zadaniach realizowanych przez Wydział Spraw Społecznych Urzędu Miasta 

Łuków w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2024 roku. 
25. Wolne wnioski i informacje. 
26. Zamknięcie. 
 
Do obrad dołączył Przemysław Wereszczyński Radny. 
 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad – 

Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że protokół zostały zatwierdzony przez przewodniczącego obrad. Nie było 

zgłoszeń o wprowadzenie poprawek.  

Stwierdził, że: 

Protokół z XV sesji Rady Miasta został przyjęty bez uwag. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 
Burmistrza w okresie od XV sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 

w okresie od XV sesji Rady Miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od XV sesji Rady Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystąpienie. Otworzył dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Andrzej Skwarek Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, Artur Gałach 

Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Anna Czerska 

Naczelnik Wydziału GKiOŚ 
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W trakcie realizacji punktu do obrad dołączył Grzegorz Gomoła Radny 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta  
z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 
w okresie od XV sesji Rady Miasta. 
 

Obrady sesji opuścili: Sławomir Smolak Radny, Bartłomiej Bryk Radny. 

 
5. Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności 
działania Komendy Powiatowej Policji w Łukowie w 2024 roku. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad – 

Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania 

Komendy Powiatowej Policji w Łukowie w 2024 roku. Powiedział, że materiały zostały 

sporządzone w wersji pisemnej. Temat ten został omówiony na posiedzeniu Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego w dniu 24 marca br.  

Zaproponował Państwu radnym odstąpienie od referowania i przyjęcie formuły zadawania 

pytań i udzielania odpowiedzi. Poinformował, że na pytania Państwa radnych będzie 

odpowiadał Komendant Powiatowy Policji podinspektor Leszek Wierzejski, który uczestniczy 

w  obradach sesji. Wobec braku sprzeciwu otworzył dyskusję. 

W trakcie realizacji punktu do obrad dołączył Bartłomiej Bryk Radny. 

Glos w dyskusji zabrali: 

Łukasz Bober Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, Krzysztof Okliński Radny, Przemysław 

Wereszczyński Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Andrzej Skwarek Radny, Jerzy Siwiec Radny, 

Monika Jędrzejkowska Radna, Marcin Mościcki Radny, Artur Czubaszek Przewodniczący RM, 

Zygmunt Celiński Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – podziękował Komendantowi oraz wszystkim 

pracownikom Komendy Powiatowej Policji w Łukowie za codzienną pracę, troskę  

o bezpieczeństwo mieszkańców oraz za działania, które realnie wpływają na poprawę poczucia 

bezpieczeństwa w mieście. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Komendant Powiatowy Policji podinspektor Leszek Wierzejski, Piotr Płudowski Burmistrz 

Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Andrzej Skwarek Radny zajmujący 

stanowisko Zastępcy Dyrektora ZDP. 
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Komendant Powiatowy Policji podinspektor Leszek Wierzejski – podziękował 

Przewodniczącemu Rady Miasta, Radzie Miasta oraz Burmistrzowi za dotychczasową 

współpracę oraz wsparcie udzielane Komendzie Powiatowej Policji w Łukowie. Podkreślił,  

że za każdym razem, gdy Komendant zwracał się o pomoc – zarówno finansową,  

jak i organizacyjną – spotykał się z pozytywną reakcją. Zadeklarował również gotowość  

do dalszej współpracy, otwartość na wszelkie sugestie i propozycje. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa 
i porządku publicznego oraz skuteczności działania Komendy 
Powiatowej Policji w Łukowie w 2024 roku. 
 

Obrady sesji opuścił Bartłomiej Bryk Radny. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta Łuków w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2024. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad – 

Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta Łuków w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2024. 

Powiedział, że materiały zostały sporządzone w wersji pisemnej. Temat ten został omówiony 

na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego w dniu 24 marca 

br. Zaproponował, tak jak w przypadku poprzedniej informacji, odstąpienie od referowania  

i przyjęcie formuły zadawania pytań i udzielania odpowiedzi. Wobec braku sprzeciwu otworzył 

dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Krzysztof Jodełko Radny, Jerzy Siwiec Radny, Sebastian Ignaciuk Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

pełniący obowiązki Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Łukowie starszy 

kapitan Konrad Turski 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że: 
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Rada Miasta przyjęła Informację o stanie bezpieczeństwa  
na terenie miasta Łuków w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2024. 

 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował Komendantowi za codzienną 

pracę pracowników Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łukowie. 

 
W trakcie realizacji punktu: 

- obrady sesji opuścili: Przemysław Wereszczyński Radny, Andrzej Skwarek Radny;  

- do obrad dołączyli: Bartłomiej Bryk Radny, Przemysław Wereszczyński Radny, Andrzej 

Skwarek Radny, Sławomir Smolak Radny. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, iż miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta Łuków 
nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, iż miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta Łuków  

nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 25 marca br.,  

a także Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej  

z dnia 25 marca br. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił projekty uchwał z pkt 7 i 8 porządku obrad.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił o zgłaszanie się  

do zadawania ewentualnych pytań, uwag, wniosków. Wobec braku chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum. Przeszedł do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, iż miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta Łuków nie 
narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Łuków.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. 

Stwierdził,że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia,  
iż miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego  
dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony 
miasta Łuków nie narusza ustaleń studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Łuków. 

 
Uchwała otrzymała numer XVI/117/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta 
Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta Łuków. 

Szanowni Państwo przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały, Wysoka 

Rada, winna rozstrzygnąć o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych  

do projektu planu, które zostały zamieszczone w załączniku nr 2. Decyzja Rady w tej sprawie 

jest merytoryczna i obejmuje ocenę zasadności każdej uwagi. Uwagi mogą być uwzględnione 

lub nieuwzględnione, co oznacza, że Rada musi zapoznać się z treścią uwag i głosować  

nad każdą z nich oddzielnie. 

Jeśli Wysoka Rada uzna, że nie ma podstaw do uwzględnienia uwag, przystąpimy  

do kolejnego etapu procedury, czyli podjęcia uchwały.  

Natomiast jeśli którakolwiek z uwag zostanie uznana za zasadną, plan nie zostanie uchwalony 

i zostanie odesłany Burmistrzowi w celu wprowadzenia zmian wynikających z uwzględnienia 

tych uwag. Dodam, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
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Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami - opinia z dnia  

25 marca br., a także Komisję Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej - opinia z tego samego dnia.  

Komisje jednocześnie opiniowały sposób rozpatrzenia uwag nieuwzględnionych przez 

Burmistrza. 

Każdą z tych uwag będziemy głosować oddzielnie, po wysłuchaniu komentarza  

i ewentualnej dyskusji. 

Procedura w tym punkcie porządku będzie następująca: 

1. Najpierw zapoznamy się z  informacją z przebiegu prac nad planem oraz projektem 

uchwały  

2. Następnie przejdziemy do głosowania nad poszczególnymi nieuwzględnionymi 

uwagami z załącznika nr 2, po ich wysłuchaniu, komentarzu i ewentualnej dyskusji. 

Przy głosowaniu będę odczytywał  Lp. uwagi, a jej treść będzie widoczna na Państwa 

tabletach. 

3. W przypadku, gdy Wysoka Rada uzna, że nie ma podstaw do uwzględnienia uwag, 

procedurę zakończy podjęcie uchwały.  

Ewentualne uznanie zasadności uwag będzie prowadziło do nieuchwalenia planu  

i odesłania go Burmistrzowi w celu dokonania stosownych zmian w projekcie. 

Oddał głos projektantowi. 

 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił informację z przebiegu prac nad planem oraz 

projekt uchwały. 

Informacja została przedstawiona w formie prezentacji. Kolejne slajdy prezentacji 

przedstawiające nieuwzględnione uwagi złożone do projektu planu w trakcie wyłożenia były 

wyświetlane podczas omawiania poszczególnych uwag. Prezentacja stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

W trakcie przedstawiania informacji z przebiegu prac nad planem: 

Obrady opuścił Marcin Mościcki Radny, Grzegorz Gomoła Radny. 

Do obrad dołączył Marcin Mościcki Radny, Grzegorz Gomoła Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   podziękował za przedstawienie informacji. Zwrócił 

się do Państwa radnych, czy na tym etapie procedowania są pytania ? Stwierdził, że nie widzi 

pytań. Zapowiedział przystąpienie do rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych 
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 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

od południowo-wschodniej strony miasta Łuków, wyłożonego do publicznego wglądu w dniach 

od 3 października do 31 października 2024 roku   

Powiedział, że nieuwzględnione uwagi zostały zawarte w załączniku nr 2 do projektu uchwały.  

Z kolei poinformował, że Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  

i Gospodarki Gruntami na posiedzeniu w dniu 25 marca br., a także Komisja Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej na posiedzeniu w tym samym 

dniu  pozytywnie zaopiniowały sposób rozpatrzenia każdej z nieuwzględnionych przez 

Burmistrza uwag wniesionych do projektu mpzp wyłożonego do publicznego wglądu w dniach  

od 3 października do 31 października 2024 roku. 

Stwierdził, że do rozpatrzenia jest 14 uwag. Aby usprawnić przebieg obrad, w dalszej części 

sesji będzie odczytywał jedynie numery poszczególnych uwag, zarówno prosząc  

o przedstawienie nieuwzględnionej uwagi wraz z komentarzem, jak i podczas głosowania nad 

nieuwzględnieniem tejże uwagi. Przy omawianiu treść uwagi będzie wyświetlana na ekranie. 

Natomiast przy głosowaniu dodatkowo będzie widoczna na Państwa tabletach. Poprosił 

Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Poprosił o przedstawienie i opatrzenie stosownym komentarzem nieuwzględnionej uwagi 

wniesionej do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego wglądu 

oznaczonej L.p. 1. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 1 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Krzysztof Jodełko Radny. 

 

Odpowiedzi na zadane pytanie oraz wyjaśnień udzielił: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 1 Treść uwagi: Wniosek o zmianę zagospodarowania przestrzennego dla 
działki 7255/1 i 7256/2 przy ul. Domaszewskiej w Łukowie z przeznaczenia pod drogę 
KDL.15 na zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Wniosek o pozostawienie starego 
przebiegu ul. Domaszewskiej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki 
głosowania. Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 1. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 2 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 2 Treść uwagi: Wniosek o zmianę strefy ochronnej przy linii energetycznej z 
8 m do minimalnej 3 m między ul. Polną a ul. Królik zgodnie z normami PN-75-E05100-
11998, PN-EN-50341-1 oraz PN-EN 50423.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (6) 
Zygmunt Celiński, Artur Gałach, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Okliński, Andrzej Skwarek, 
Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jerzy Siwiec 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Na pytanie radnego Sebastiana Ignaciuka odnośnie do reasumpcji głosowania w przypadku 

pomyłki w głosowaniu Artur Czubaszek Przewodniczący RM wyjaśnił, że w przypadku 

pomyłki w głosowaniu nie ma możliwości jego zmiany. Jeżeli wynik głosowania różni się  

od liczby obecnych na sali radnych, możliwe jest – na wniosek formalny – zarządzenie 

reasumpcji głosowania. W omawianej sytuacji taka możliwość nie zachodzi. Zaznaczył,  

że wolę innego głosowania można odnotować w protokole, jednak wiążący pozostaje wynik 

przeprowadzonego głosowania. 

Następnie zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 2. 
 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 3 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do 

zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 3 Treść uwagi: Wniosek o zmianę przeznaczenia z pola rolnego oznaczonego 
symbolem R7 na funkcję zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej z usługami.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Jerzy Siwiec, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Bartłomiej Bryk, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 3. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 4 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 4 Treść uwagi: Wniosek o dopuszczenie dla działki miejsc postojowych na 
parkingach ogólnodostępnych ze względu na małą powierzchnię działki lub inne rozwiązanie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga 
PRZECIW (1) 
Zygmunt Celiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Artur Gałach, Krzysztof Okliński, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 4. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 5 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 5 Treść uwagi: Wniosek o dokonanie zmiany w obowiązującym miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego miasta Łuków poprzez wykreślenie drogi KDL.15. 
Wniosek o pozostawienie starego przebiegu ul. Domaszewskiej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej 
Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Zygmunt Celiński, Jerzy Siwiec, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 5. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 6 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 6 Treść uwagi: Uwaga dotyczy nierównego traktowania działek wnoszącego 
uwagę (nr: 4059/2, 4058/2, 4056/2, 5054/2, 4052/5) względem działek sąsiednich (nr: 4068/4, 
4068/7, 4064/9, 4068/14, 4068/11, 4064/6). Wniosek o odrolnienie działek wnoszącego 
uwagę, w sposób analogiczny do odrolnienia sąsiednich działek, z uwagi na identyczny stan 
faktyczny wszystkich działek oraz brak istotnych różnic w kontekście zagospodarowania 
przestrzennego. Opcjonalnie, gdy odrolnienie działek wnoszącego uwagę nie będzie możliwe, 
wniosek o cofnięcie odrolnienia działek sąsiednich, z uwagi na brak zgodności ze Studium.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (4) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 6. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 7 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 



16 
 

oznaczonej L.p. 7 Treść uwagi: Wniosek o objęcie w całości terenu oznaczonego w projekcie 
planu jako MNU.6, w tym działki nr 7335, planem przyszłego scalenia gruntów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, 
Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
PRZECIW (2) 
Zygmunt Celiński, Artur Gałach 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bartłomiej Bryk, Jerzy Siwiec 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 7. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 8 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 8 Treść uwagi: Wniosek o objęcie w całości terenu oznaczonego w projekcie 
planu jako MNU.6, w tym działek nr 7338, 7339/2 planem przyszłego scalenia gruntów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, 
Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
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PRZECIW (2) 
Zygmunt Celiński, Artur Gałach 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bartłomiej Bryk, Jerzy Siwiec 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 8. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 9 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 9 Treść uwagi: Dopuszczenie lokalizowania dachów płaskich.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zygmunt Celiński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 9. 
 
Zarządził 10 minut przerwy technicznej. Po przerwie wznowił obrady. Przypomniał wynik 

głosowania nad nieuwzględnieniem uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony 

miasta Łuków, wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października  

do 31 października 2024 r. oznaczonej L.p. 9. Ponownie odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 9. 
 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 10 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 10 Treść uwagi: Wniosek o objęcie w całości terenu oznaczonego w 
projekcie planu jako MNU.6, w tym działek nr 7338, 7339/2 planem przyszłego scalenia 
gruntów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga, Przemysław Wereszczyński 
PRZECIW (3) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Artur Gałach 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Skwarek 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 10. 
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Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 11 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 11 Treść uwagi: Dopuszczenie lokalizowania dachów płaskich.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jerzy Siwiec 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 11. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 12 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 12 Treść uwagi: Nowo projektowany przebieg ulicy Domaszewskiej sytuuję 
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ją centralnie na działkach wnoszących uwagę, co skutkuje bezpowrotną utratą działki 
budowlanej o powierzchni ponad 800 m2. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (2) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jerzy Siwiec, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 12. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 13 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 13 Treść uwagi: Wniosek aby działki nr 4054/4, 4056/4 i 4058/4 przy ul. 
Królik w całości zostały objęte strefą zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej z usługami 
oznaczonych w projekcie planu symbolem MNU.30. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
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PRZECIW (3) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 13. 

Damian Maleszak firma Damkar - przedstawił i omówił nieuwzględnioną uwagę oznaczoną 

L.p. 14 wniesioną do pierwszego wyłożenia projektu miejscowego planu do publicznego 

wglądu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo - wschodniej strony miasta Łuków, 
wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 3 października do 31 października 2024 r. 
oznaczonej L.p. 14 Treść uwagi: Wniosek o zmianę i likwidację przebiegu drogi KDL.15, 
która w nowym planie przebiega obok działki wnoszącego uwagę. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Łukasz Bober, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (2) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Artur Gałach, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta nie uwzględniła uwagi oznaczonej L.p. 14. 



22 
 

Stwierdził zakończenie głosowania nad uwagami wniesionymi do projektu planu miejscowego 

a nieuwzględnionymi przez Burmistrza Miasta.  Zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem, 

czy przed głosowaniem nad projektem uchwały, są  pytania, uwagi do projektu ? Stwierdził,  

że nie widzi. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł  

do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta Łuków..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej 
Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Zygmunt Celiński, Jerzy Siwiec, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenów położonych od południowo-wschodniej strony miasta 
Łuków. 

 
Uchwała otrzymała numer XVI/118/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki 
Lokalowej w Łukowie w celu zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki Lokalowej 

w Łukowie w celu zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 25 marca br. a także  pozytywną opinię 

Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 

25 marca br. Poprosił  Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Andrzej Skwarek Radny, Jerzy Siwiec Radny, Marcin Mościcki Radny, 

Paweł Stoga Radny. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Artur 

Białogrodzki Dyrektor ZGL w Łukowie. 

 

Jerzy Siwiec Radny – złożył wniosek o ogłoszenie pół godziny przerwy w obradach, 

wskazując, że będzie to czas na przygotowanie się do udzielenia odpowiedzi na zadane pytania. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zapytał Państwa radnych, czy jest sprzeciw wobec 

złożonego wniosku ? 

 

Sławomir Smolak Radny – złożył sprzeciw wobec wniosku radnego Pana Jerzego Siwca.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał Państwa radnych , czy ktoś chciałby poprzeć 

złożony wniosek ? 

 

Bartłomiej Bryk Radny – poparł wniosek formalny złożony przez radnego Jerzego Siwca.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał Państwa radnych , czy ktoś chciałby poprzeć 

wniosek złozony przez radnego Sławomira Smolaka ? 

 

Monika Jędrzejkowska – poparła wniosek złożony przez radnego Sławomira Smolaka. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zwrócił się do radnego Pana Jerzego Siwca,  

czy chciałby zabrać głos w celu umotywowania złożonego wniosku ?  

 

Jerzy Siwiec Radny – odpowiedził, że nie. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
ogłoszenia pół godziny przerwy w obradach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Marcin Mościcki, 
Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 
PRZECIW (11) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Jodełko 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Wniosek nie przeszedł. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  kontynuował dyskusję. Prosił o zgłaszanie się do 

zabrania głosu. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Sławomir Smolak Radny, Artur Czubaszek Przewodniczący RM, Paweł Stoga Radny, Marcin 

Mościcki Radny. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  odczytał listę mówców. 

 

Sławomir Smolak Radny – złożył wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

 

Bartłomiej Bryk Radny – złożył sprzeciw wobec wniosku o zamknięcie listy mówców. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  powiedział, że możliwość wypowiedzenia się 

otrzymają osoby, które zgłosiły się na tym etapie. Następnie przejdzie do procedowania 

złożonego wniosku formalnego. Wskazał, że wniosek przeciwny, jeśli wniosek o zamknięcie 

listy mówców uzyska poparcie w głosowaniu, będzie uznany za bezzasadny. Podkreślił,  

że wyczytane osoby mają prawo zabrać głos przed przejściem do dalszej procedury. 

 

Kolejno głos w dyskusji zabrali: 

Artur Gałach Radny, Jerzy Siwiec Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Artur Czubaszek 

Przewodniczący RM, Przemysław Wereszczyński Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Andrzej 

Skwarek Radny. 

 

Jerzy Siwiec Radny – poparł przeciwne stanowisko o zamknięcie dyskusji. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przypomniał, że został zgłoszony wniosek formalny 

o zamknięcie listy mówców oraz wniosek przeciwny. Zapytał, czy ktoś z Państwa radnych 

chciałby poprzeć któreś ze stanowisk swoim wystąpieniem ? 

 

Jerzy Siwiec Radny – poparł stanowisko przeciwne do wniosku o zamknięcie dyskusji, 

wskazując, że nie udziela się odpowiedzi na zadawane pytania, a dodatkowo ograniczana jest 

możliwość prowadzenia dyskusji. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
zamknięcia listy mówców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, 
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Tomasz Świniarski 
PRZECIW (8) 
Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Marcin Mościcki, Krzysztof Okliński, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Dyskusja została zamknięta  

Przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki 
Lokalowej w Łukowie w celu zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Marcin Mościcki, 
Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. 

Stwierdził,że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie likwidacji zakładu 
budżetowego - Zakładu Gospodarki Lokalowej w Łukowie  
w celu zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 
Uchwała otrzymała numer XVI/119/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
W trakcie realizacji punktu: 
- obrady opuścili: Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Monika Jędrzejkowska 
Radna, Zygmunt Celiński Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Łukasz Bober Radny, Grzegorz 
Gomoła Radny, Sławomir Smolak Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, Andrzej Skwarek Radny, 
Tomasz Świniarski Radny; 
- do obrad dołączyli: Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Monika Jędrzejkowska 
Radna, Tomasz Świniarski Radny, Zygmunt Celiński Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Łukasz 
Bober Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Sławomir Smolak Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, 
Andrzej Skwarek Radny, Tomasz Świniarski Radny. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – podziękował za dyskusję. Wyraził nadzieję, że z czasem 

uda przekonać się do pomysłu także radnych, którzy wstrzymali się od głosu. 

 

Jerzy Siwiec Radny – wypowiadajac się w imieniu radnych, którzy wstrzymali sie od głosu 

powiedział, że będą trzymać kciuki i kibicować pozytywnie tej spółce. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zarządził 25 minut przerwy w obradach.  

Po przerwie wznowił obrady. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 3 marca 2025 r. w sprawie 
kompleksowej przebudowy ul. Strzelniczej w Łukowie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 3 marca 2025 r. w sprawie 

kompleksowej przebudowy ul. Strzelniczej w Łukowie. 

Poinformował, że wniosek wpłynął do tut. Urzędu 4 marca br.  Jako Przewodniczący Rady – 

zgodnie z procedurą określoną w Statucie Miasta, wniosek przekazał do rozpatrzenia przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

Poinformował, że tym tematem Komisja zajmowała się na posiedzeniu w dniu 12 marca br.  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pana radnego Grzegorza 

Gomołę o przedstawienie opinii Komisji, a w dalszej kolejności Pana Burmistrza  

o przedstawienie stanowiska oraz projektu uchwały. 

 
Grzegorz Gomoła Radny – przedstawił opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały, przedstawił stanowisko  

w sprawie. 

 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  powiedział, że z uwagi na to, że  opinia Komisji  

nie jest wiążąca dla Wysokiej Rady, pod obrady sesji zostały przedłożone dwa projekty uchwał. 

Pierwszy projekt zakłada w swej treści pozytywne rozpatrzenie wniosku - zgodnie  

z opinią Komisji SWiP. Natomiast drugi projekt zakłada w swej treści negatywne rozpatrzenie.  

Po przeprowadzeniu dyskusji oba projekty uchwał zostaną poddane  

pod głosowanie.  
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Przed otwarciem dyskusji poprosił radcy prawnego UM o przedstawienie opinii  

co do prawidłowości i zasadności takiego procedowania, zgodnie z prośbą radnego wyrażoną  

na ostatniej sesji podczas podobnej dyskusji. 

 

Michał Mościcki radca prawny UM – potwierdził prawidłowość procedowania w tej sprawie, 

a następnie udzielił odpowiedzi na prośbę zgłoszoną podczas obrad poprzedniej sesji, dotyczącą 

zgodności statutu z ustawą o petycjach. Wyjaśnił, że ustawa o petycjach nie odnosi się do trybu 

procedowania uchwał. Stwierdził, że w tej kwestii więc nie ma sprzeczności ze Statutem 

Miasta. Podkreślił, że obecnie nie rozpoznawana jest petycja, a ewentualne sprzeczności  

nie dotyczyłyby tego przypadku. Zwrócił uwagę na specyfikę głosowania, w którym 

obowiązuje zasada zwykłej większości głosów, co w sytuacjach wyboru jednej z opcji, może 

prowadzić do różnic w liczbie głosów za poszczególnymi projektami. Przywołał treść  

§ 98 Statutu Miasta. Przypomniał, że zmiany w Statucie Miasta zostały wprowadzone w 2024 

rok. Opowiedział o okolicznościach, które spowodowały ich wprowadzenie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Zygmunt Celiński Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, Andrzej 

Skwarek Radny. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytanie udzielał: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, radca prawny Michał Mościcki. 

 

Jerzy Siwiec Radny – złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji, uznając ją za 

bezprzedmiotową, ponieważ zgodnie z zapisami Statutu, procedura powinna być 

kontynuowana w dotychczasowym trybie. Zaproponował powołanie komisji statutowej,  

w której mogliby uczestniczyć chętni radni oraz burmistrzowie, aby spróbować dostosować 

statut do potrzeb wszystkich radnych. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – zwrócił się z pytaniem, czy dyskusja jest zasadna, czy nie jest 

zasadna. Zwrócił uwagę, że propozycja powołania komisji sugeruje, iż dyskusja jest istotna. 

Podkreślił, że jeśli radny wnosi wniosek o zamknięcie dyskusji, ale jednocześnie proponuje 

powołanie komisji, to wskazuje na potrzebę dalszego rozstrzygania sprawy.  
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Jerzy Siwiec Radny – wyjażnił, że złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. Wniosek 

o powołaniu komisji statutowej, to była luźna propzycja, do rozważenia na przyszłość. 

 

W trakcie dyskusji: 

-  obrady opuścił Sebastian Ignaciuk Radny; 

- do obrad dołączył Sebastian Ignaciuk Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zapytał, czy są chętni do zabrania głosu ? Wobec 

ich braku zamknął dyskusję. Przypomniał procedurę głosowania.  Powiedział, że w pierwszej 
kolejności poddany zostanie pod głosowanie projekt uchwały, w którym wniosek rozpatruje się 

pozytywnie.  Z kolei przejdziemy do głosowania nad drugim projektem uchwały, w którym 

wniosek rozpatruje się negatywnie.  Uchwała podejmowana jest zwykłą większością głosów. 

Przechodzi projekt, który otrzyma większą ilość głosów „za”.  

Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przeszedł 

do głosowania nad pierwszym projektem.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 3 marca 2025 r. w sprawie 
kompleksowej przebudowy ul. Strzelniczej w Łukowie, w której wniosek rozpatruje się 
pozytywnie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki.  

 

W tym miejscu obrady opuścił Bartłomiej Bryk Radny 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum. Przeszedł do głosowania nad drugim projektem 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 3 marca 2025 r. w sprawie 
kompleksowej przebudowy ul. Strzelniczej w Łukowie, w której wniosek rozpatruje się 
negatywnie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Emilia Chruściel 
PRZECIW (11) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Świniarski 
BRAK GŁOSU (4) 
Grzegorz Gomoła, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Andrzej Skwarek 
NIEOBECNI (4) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia 
wniosku z dnia 3 marca 2025 r. w sprawie kompleksowej 
przebudowy ul. Strzelniczej w Łukowie, w której wniosek 
rozpatruje się pozytywnie. 

 
Uchwała otrzymała numer XVI/120/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 25 marca br.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

W tym miejscu obrady opuścił Łukasz Bober Radny. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. 

Jerzy Siwiec Radny – złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji, uznając  

ją za bezprzedmiotową. Przypomniał, że na ostatniej sesji temat został omówiony. 

 

W tym miejscu do obrad dołączył Bartłomiej Bryk Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał, czy sa osoby chętne do zabrania głosu ? 

Stwierdził, że nie ma. Zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o ptwierdzenie obecności 

za pomoca przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na terenie Miasta Łuków..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Paweł 
Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Mościcki 
NIEOBECNI (4) 
Łukasz Bober, Artur Gałach, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. 

Stwierdził,że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy 
rondu na terenie Miasta Łuków. 

 
Uchwała otrzymała numer XVI/121/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków do 
kategorii dróg gminnych. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków do kategorii 

dróg gminnych. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 25 marca br. a także 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej z dnia 25 marca br. 

Poprosił  Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

W tym miejscu do obrad dołączył Łukasz Bober Radny. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Proszę Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków do kategorii 
dróg gminnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. 

Stwierdził,że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia drogi 
położonej na terenie miasta Łuków do kategorii dróg 
gminnych. 
 

Uchwała otrzymała numer XVI/122/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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W tym miejscu salę obrad opuścił Bartłomiej Bryk Radny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
w Łukowie przy ul. Bartniej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 13 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Łukowie przy ul. Bartniej. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 25 marca br. a także 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej z dnia 25 marca br. 

Poprosił  Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadane pytanie udzielił: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta 

 

W tym miejscu do obrad dołączył Bartłomiej Bryk Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 
Łukowie przy ul. Bartniej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
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Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. 

Stwierdził,że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na sprzedaż nieruchomości położonej w Łukowie przy  
ul. Bartniej. 
 

Uchwała otrzymała numer XVI/123/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 25 marca br. a także 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej z dnia 25 marca br. Poprosił  Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
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NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. 

Stwierdził,że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Miasta Łuków. 

Uchwała otrzymała numer XVI/124/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 15 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 25 marca br.   

Powiedział, że dziś przed obradami doręczono Państwu radnym autopoprawkę do projektu 

uchwały. Poprosił Burmistrza o omówienie proponowanych zmian w budżecie.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta.  

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta  - omówiła proponowane zmiany w budżecie.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – uzupełnił wypowiedź przedmówcy.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Sebastian Ignaciuk Radny, Jerzy Siwiec Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, Grzegorz 

Gomoła Radny, Krzysztof Okliński Radny. 

 

Odpowiedzi na zadawane pytania oraz informacji udzielał: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta, Waldemar Siurek 

Sekretarz Miasta. 

 

W tym miejscu salę obrad opuścił Maciej Kazana Radny.  
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

 

W tym miejscu do obrad dołaczył Maciej Kazana Radny.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  ponownie poprosił Państwa radnych  

o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z autopoprawką.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2025. 

 
Uchwała otrzymała numer XVI/125/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 16 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 25 marca br.  Poprosił 

Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta.  

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta  - omówiła projekt uchwały.  
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. 

 
Uchwała otrzymała numer XVI/126/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
W tym miejscu salę obrad opuścił Krzysztof Jodełko Radny. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki 
Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 17 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków z dnia 25 marca br.  

Dodał, że uchwała podejmowana jest w związku ze złożoną w dniu 19 marca  2025 roku 

rezygnacją radnego Arkadiusza Pogonowskiego z członkostwa w komisji.  

Poprosił  Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył  dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Łukasz Bober, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
BRAK GŁOSU (1) 
Arkadiusz Pogonowski 
NIEOBECNI (4) 
Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Sławomir Smolak, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany składu 
osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Działalności Gospodarczej Rady Miasta Łuków. 

 
Uchwała otrzymała numer XVI/127/2025 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
 
Zwrócił się do Państwa radnych mówiąc, że w punktach 18-24 mamy Informacje  

i Sprawozdania. Wspomniane dokumenty zostały Państwu przedstawione w formie pisemnej. 

Dla zainteresowanych są również dostępne na stronie BIP Urzędu Miasta  

oraz w Portalu Mieszkańca. Zaproponował odstąpienie od referowania i przyjęcie konwencji 

zadawania pytań i udzielania odpowiedzi. Powiedział, że jeżeli nie będzie widział sprzeciwu 

ze strony Państwa radnych, uzna, że Wysoka Rada przyjęła zaproponowany sposób 

procedowania. Stwierdził, że nie widzi sprzeciwu. 

 

18. Informacja o planowanych działaniach podejmowanych w ramach promocji miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 18 porządku obrad 

– Informacja o planowanych działaniach podejmowanych w ramach promocji miasta. 
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Poinformował, że tematem tym zajmowała się Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

na posiedzeniu w dniu 24 marca br. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Krzysztof Jodełko Radny. 

 

Informacji oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Tomasz Goławski Kierownik Referatu Promocji, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o planowanych działaniach 
podejmowanych w ramach promocji miasta 

 
W trakcie realizacji punktu: 
- obrady opuścili: Grzegorz Gomoła Radny, Zygmunt Cerliński Radny, Paweł Stoga Radny; 
- do obrad dołączyli: Krzysztof Jodełko Radny, Zygmunt Celiński Radny, Paweł Stoga Radny. 

19. Informacja o planowanych działaniach w kwestii pozyskiwania zewnętrznych 
środków finansowych na realizację zadań miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 19 porządku obrad 

– Informacja o planowanych działaniach w kwestii pozyskiwania zewnętrznych środków 

finansowych na realizację zadań miasta. 

Poinformował, że tematem tym zajmowały się trzy komisje stałe Rady, a mianowice: 

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu – na posiedzeniu w dniu 24 marca br.; 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej na 

posiedzeniu w dniu 25 marca br. 

- a także Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

na posiedzeniu w dniu 25 marca br. 

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o planowanych działaniach 
w kwestii pozyskiwania zewnętrznych środków finansowych 
na realizację zadań miasta. 
 
 



40 
 

20. Informacja o planowanych inwestycjach w 2025 roku. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 20 porządku obrad 

– Informacja o planowanych inwestycjach w 2025 roku. 

Poinformował, że tematem tym zajmowały się trzy komisje stałe Rady, a mianowicie: 

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu – na posiedzeniu w dniu 24 marca br.; 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej  

na posiedzeniu w dniu 25 marca br. 

- a także Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

na posiedzeniu w dniu 25 marca br. 

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o planowanych 
inwestycjach w 2025 roku. 

21. Informacja dot. harmonogramu prac Zarządu Dróg Miejskich w Łukowie na rok 

2025. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 21 porządku obrad 

– Informacja dot. harmonogramu prac Zarządu Dróg Miejskich w Łukowie na rok 2025. 

Poinformował, że tematem tym zajmowały się trzy komisje stałe Rady, a mianowicie: 

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu – na posiedzeniu w dniu 24 marca br., 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej  

na posiedzeniu w dniu 25 marca br., 

- a także Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

na posiedzeniu w dniu 25 marca br. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Andrzej Skwarek Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Arkadiusz Pogonowski 

Wiceprzewodniczący RM, Jerzy Siwiec Radny, Zygmunt Celiński Radny. 

 

Informacji oraz odpowiedzi na pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Marcin Bernat Dyrektor ZDM. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację dot. harmonogramu prac 
Zarządu Dróg Miejskich w Łukowie na rok 2025 

 
W trakcie realizacji punktu obrady opuścił Tomasz Świniarski Radny. 
 
22. Sprawozdanie z działalności Społecznej Komisji Mieszkaniowej w 2024 roku. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 22 porządku obrad 

– Sprawozdanie z działalności Społecznej Komisji Mieszkaniowej w 2024 roku. 

Poinformował, że tematem tym zajmowała się Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Działalności Gospodarczej na posiedzeniu w dniu 25 marca br. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Społecznej 
Komisji Mieszkaniowej w 2024 roku 

23. Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Łukowie w 2024 roku. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 23 porządku obrad 

– Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Łukowie w 2024 roku. 

Poinformował, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego w dniu 24 marca br. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Artur Czubaszek Przewodniczący RM. 

 

Informacji oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielała: 

Dorota Zakrzewska Dyrektor CUS. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – podziękował Pani Dyrektor oraz wszystkim 

pracownikom Centrum Usług Społecznych za ich codzienną, zaangażowaną pracę na rzecz 

mieszkańców miasta. Podkreślił, że decyzja o przekształceniu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Centrum Usług Społecznych, podjęta przez Radę w marcu 2023 r., była trafna  

i przyniosła pozytywne zmiany w postrzeganiu pomocy społecznej. Zwrócił uwagę na rosnące 
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zapotrzebowanie na usługi społeczne. Zaznaczył, że mimo braku zwiększenia zatrudnienia, 

udało się pozyskać znaczące środki zewnętrzne, które wspierają realizację tych usług. Wyraził 

uznanie dla empatii i zaangażowania pracowników jednostki oraz życzył im dalszej satysfakcji 

z pracy – zarówno zawodowej, jak i finansowej. Na zakończenie podkreślił, że warto 

podejmować odważne decyzje i wprowadzać zmiany, które odpowiadają na realne potrzeby. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   podziękował pracownikom Centrum Usług 

Społecznych, wyrażając zadowolenie z faktu, że oferta jednostki obejmuje nie tylko seniorów, 

ale również dzieci, młodzież oraz osoby dorosłe. Podkreślił rosnące zainteresowanie 

mieszkańców stale poszerzającą się ofertą CUS, deceniając zaangażowanie w realizację 

projektów skierowanych do różnych grup wiekowych. Wobec braku dalszych chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Centrum 
Usług Społecznych w Łukowie w 2024 roku. 

24. Informacja o zadaniach realizowanych przez Wydział Spraw Społecznych Urzędu 
Miasta Łuków w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2024 roku. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 24 porządku obrad 

– Informacja o zadaniach realizowanych przez Wydział Spraw Społecznych Urzędu Miasta 

Łuków w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2024 roku. 

Poinformował, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego w dniu 24 marca br. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o zadaniach realizowanych 
przez Wydział Spraw Społecznych Urzędu Miasta Łuków  
w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2024 roku. 

25. Wolne wnioski i informacje. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 25 porządku obrad 

– Wolne wnioski i informacje. 

Wypełniając obowiązek nałożony na Przewodniczącego Rady przedstawił informację  

o działalności Rady od poprzedniej sesji zwyczajnej. Poinformował, że w dniu 11 marca br. 

wpłynęło pismo z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego zawierające informację o zakończeniu 
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postępowania nadzorczego wszczętego przez organ nadzorczy w sprawie stwierdzenia 

nieważności uchwały Nr XIV/95/2025 Rady Miasta Łuków z dnia 29 stycznia 2025 roku  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łuków  

dla terenu położonego w Łukowie pomiędzy terenem PKP, rzeką Krzną Południową,  

ul. Doktora Andrzeja Rogalińskiego, ul. Partyzantów, ul. Cieszkowizna, ul. Prusa  

i ul. Międzyrzecką. 

Przypomniał Państwu radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych w terminie  

do dnia 30 kwietnia 2024 roku za 2024 rok. 

 

Maciej Kazana Radny –  powiedział, że ma dwie sprawy, z których jedna została już 

poruszona przez radnego Celińskiego, a dotyczy pojemników na odzież. Zadał sobie trud,  

aby zrobić zdjęcia tych pojemników i stwierdził, że sytuacja wygląda bardzo źle. Z jednej 

strony organizowane są akcje sprzątania charytatywnego, z drugiej strony firma 

odpowiedzialna za pojemniki nie wywiązuje się ze swoich obowiązków. Odwiedził pięć miejsc 

lokalizacji takich pojemników i w każdym przypadku napotkał ten sam problem. Skontaktował 

się z numerem kontaktowym widniejącym na pojemnikach, jednak nie uzyskał żadnej 

odpowiedzi. Zwrócił się do Burmistrza o udzielenie informacji, kto zarządza tymi pojemnikami 

i czy ktoś zajął się tym problemem. Jeśli nie, prosił  o zainteresowanie się tym tematem, 

ponieważ wygląd tych pojemników w przestrzeni miejskiej jest bardzo nieestetyczny. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – potwierdził, że sytuacja z pojemnikami na odzież  

nie dotyczy tylko Łukowa, ale jest obecna we wszystkich gminach, co zaobserwował wracając  

z Lublina. Zauważył wówczas worki z odzieżą wokół zielonych pojemników. Dodał, że Miasto 

ma podpisaną umowę z firmą odpowiedzialną za opróżnianie pojemników, jednak firma 

zakończyła współpracę, a rynek tego typu usług jest ograniczony. Zaznaczył, że jeśli odzież  

nie trafia do pojemników i nie jest odbierana, musi zostać przetworzona przez system 

gospodarowania odpadami, co wiąże się z dodatkowymi kosztami. Wyraził nadzieję,  

że jest to chwilowa sytuacja, ale jeśli firma wycofa się z realizacji usługi, pojemniki zostaną 

usunięte. Wówczas odpady będą odbierane wyłącznie w PSZOK-u na ulicy Świderskiej.  

Zmiana przepisów dotyczących gospodarki odpadami sprawia, że odpady nie mogą być  

już zostawiane obok pojemników, a powinny trafiać do odpowiednich miejsc przeznaczonych 

do ich zbierania. Podkreślił, że odpady pozostawione wokół pojemników nie rozwiązują 

problemu, ponieważ to nie jest właściwe miejsce ich składowania. 
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Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – powiedział, że właściciel firmy na początku roku 

wystosował prośbę o zmianę warunków umowy, co jest efektem zmieniających się warunków 

rynkowych, o czym wspomniał również Pan Burmistrz. Z kolei zauważył, że pojemniki, które 

były przeznaczone na odzież, nie są przystosowane do przyjmowania odpadów, a rynek 

recyklingu odzieży załamał się z kilku powodów. Przede wszystkim jakość odzieży, która trafia 

do pojemników, uległa pogorszeniu, przez co nie nadaje się ona do ponownego wykorzystania. 

W dodatku rynek zbytu tej odzieży, zarówno krajowy, jak i zagraniczny, jest przesycony. 

Podkreślił, że pojemniki są przeznaczone wyłącznie na odzież nadającą się do dalszego użycia, 

a nie na odpady. Zwrócił uwagę na konieczność edukacji mieszkańców, aby odpady trafiały  

do PSZOK-u, a nie do pojemników na odzież. Zauważył, że już jedna firma wycofała się z tej 

działalności w Łukowie. Możliwe, że kolejne firmy będą zaprzestawać prowadzenia takiej 

działalności. Wyraził nadzieję, że kryzys na rynku recyklingu odzieży wkrótce minie,  

co pozwoli firmom na wznowienie działalności i znalezienie nowych odbiorców dla tej odzieży. 

 
Maciej Kazana Radny - zauważył, że sytuacja jest niekorzystna, jednak zapytał, czy  

nie byłoby możliwe, aby Miasto usunęło worki własnymi siłami, przynajmniej na chwilę 

obecną, zanim problem się pogłębi. Powiedział, że zdaje sobie sprawę, że nawet jeśli worki z 

odzieżą zostaną usunięte, mogą pojawić się kolejne, ale dobrze byłoby, gdyby takie działanie 

mogło zostać podjęte.  
 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza - poinformował, że podczas sesji otrzymał 

wiadomość od mieszkańca miasta, który przesłał podobne zdjęcia dotyczące sytuacji  

z pojemnikami. Zdjęcia zostały przekazane właścicielowi firmy. Otrzymał odpowiedź głosową, 

której treść nie jest mu znana. Dodał, że w najbliższym tygodniu będzie ponownie prosił  

o uporządkowanie terenu wokół kontenerów, przypuszczając, że pojemniki są przepełnione  

i brakuje w nich miejsca. 

 

Maciej Kazana Radny - poruszył sprawę dotyczącą czystości miasta, a konkretnie 

nieruchomości położonej przy ul.  Konarskiego, na której niegdyś było tzw. przedszkole 

kolejowe. Zauważył, że na tej działce, pomimo rozbiórki budynku i płotu, powstaje małe 

wysypisko śmieci. Mieszkańcy zgłaszali, że pojawia się w tym miejscu coraz więcej worków 

ze śmieciami, w tym także butelki oraz popiół. zwrócił się do Burmistrza z prośbą o interwencję 

u zarządcy tej działki, którym jest prawdopodobnie PKP S.A. Dodatkowo zauważył,  
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że na pozostałościach betonowych po rozebranym ogrodzeniu ktoś wmurował potłuczone 

szkło, co stanowi zagrożenie, zwłaszcza dla dzieci wracających ze szkoły. Zwrócił się  

o podjęcie działań w celu usunięcia tego niebezpiecznego elementu. 
 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – poinformował, że w najbliższym czasie zwróci się  

do zarządcy, czyli właściciela nieruchomości, w celu rozwiązania zgłoszonego problemu. 

Poprosił Naczelnika stosownego wydziału o sporządzenie dokumentacji fotograficznej,  

aby dokładnie udokumentować sytuację i precyzyjnie wskazać, o którą nieruchomość chodzi 

oraz z jakim problemem się zwracają. Zaznaczył, że będą czekać na reakcję właściciela  

i rozwiązanie sprawy. 

 

Paweł Stoga Radny – rozpoczął swoją wypowiedź od nawiązania do wcześniejszych kwestii 

poruszonych przez poprzednika, proponując rozszerzenie cyklicznej zbiórki odpadów, tak jak 

ma to miejsce w przypadku odpadów wielkogabarytowych i zużytego sprzętu elektronicznego, 

organizowanej cztery razy w roku. Zasugerował, aby do tych zbiórek dołączyć zużyte tekstylia, 

które nie nadają się do pojemników, ponieważ są już całkowicie zniszczone. Dodał,  

że jeśli mieszkańcom nie ułatwi się pozbywania się takich rzeczy, mogą one zostać porzucane 

w pojemnikach. Zapytał, czy jest możliwość dodania takiej opcji do obecnej umowy z firmą 

zajmującą się odbiorem odpadów, prosząc o sprawdzenie takiej możliwości. Kolejna sprawa, 

która poruszył dotyczyła interpelacji złożonej 6 marca, dotyczącej trudności w poruszaniu się 

osób na wózkach inwalidzkich oraz osób prowadzących wózki dziecięce na ulicy 

Staropijarskiej, szczególnie w okolicy apteki. Zauważył, że mimo wyznaczonego miejsca  

do parkowania równoległego do chodnika, w tym miejscu część kierowców parkuje pod kątem, 

co uniemożliwia swobodne przejście osobom z wózkami. Powiedział, że z informacji  

od Zarządu Dróg Miejskich wynika, że nie jest to ich obowiązek, aby upominać kierowców,  

co uznaje, podkreślając, że nie chodzi o karanie mieszkańców mandatami. Zauważył jednak, 

że problem dotyczy tylko jednego miejsca, które można by rozwiązać poprzez drobne zmiany, 

takie jak ustawienie słupka lub innej przeszkody, aby uniemożliwić wjazd na chodnik w tym 

konkretnym miejscu. Zaznaczył, że celem tej interwencji jest poprawa dostępności chodnika 

dla osób na wózkach inwalidzkich i prowadzących wózki dziecięce. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta - zauważył, że postawienie zapory lub słupka samo  

w sobie może stanowić przeszkodę, ale nie rozwiąże całkowicie problemu.  
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Paweł Stoga Radny - wskazał, że w odpowiedzi na interpelację otrzymał informację, iż na 

chodniku przy aptece jest wystarczająca ilość miejsca, a podjazd dla osób niepełnosprawnych 

jest potrzebny i nie budzi wątpliwości. Zauważył jednak, że w tym samym miejscu znajduje się 

latarnia uliczna, a gdy samochód zaparkuje jednym kołem na chodniku, całkowicie 

uniemożliwia to przejazd osobom poruszającym się na wózkach inwalidzkich. Zwrócił uwagę, 

że chociaż każda bariera architektoniczna może stwarzać problem, to w tym przypadku,  

gdy samochody parkują zbyt blisko siebie, nie ma możliwości zjechania na jezdnię, nawet  

w strefie zamieszkania, co zmusza osoby na wózkach do zawrócenia. Zaproponował,  

by rozważyć konkretne rozwiązanie w tej sprawie, np. zmierzenie przestrzeni i poszukiwanie 

sposobu na poprawienie dostępności tego miejsca. 
 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odpowiedział, że będzie szukać rozwiązania w sprawie 

dostępności chodnika. Z kolei wrócił do pierwszego pytania radnego dotyczącego odbierania 

tekstyliów i zmiany umowy ze spółką Zaznaczył, że w tym roku nie będzie możliwości 

wprowadzenia tej zmiany w ramach istniejącej umowy. Jednak, jeśli radni wyrażą zgodę,  

taka usługa może zostać uwzględniona w przyszłorocznym przetargu. Poinformował,  

że konieczne będzie dodanie tej usługi do umowy, co na pewno zwiększy wartość zamówienia, 

choć trudno obecnie oszacować dokładny koszt. Zapewnił, że zostanie przeprowadzona 

symulacja, aby wszyscy byli świadomi konsekwencji tego ruchu. Przypomniał też,  

że mieszkańcy mają alternatywę – odpady można oddać w punkcie selektywnego zbierania 

odpadów komunalnych na ulicy Świderskiej. 
 

Zygmunt Celiński Radny – podziękował Burmistrzowi oraz pełniącemu obowiązki dyrektora 

ZGL, za działania związane z wymianą piasku w piaskownicach na placach zabaw. Zauważył, 

że w poprzednich latach piasek nie był regularnie wymieniany, a w tym roku pracownicy  

już przeprowadzili tę wymianę, co uznał za dobry znak. Dodatkowo poinformował, że na rogu 

skrzyżowania ulic Gałczyńskiego i Jana Pawła II pojawił się nowy kosz na śmieci,  

za co również podziękował. 
 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta - podziękował radnemu za pozytywne słowa, zaznaczając, 

że jest to pierwszy raz, kiedy pojawiła się pochwała dotycząca działania ZGL. Zapewnił,  

że przekaże te podziękowania osobie pełniącej obowiązki dyrektora. Z kolei stwierdził,  
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że cieszy się, iż działania na terenie placów zabaw zostały podjęte na czas. Dodał, że choć firma 

może zmagać się z pewnymi problemami wewnętrznymi, to wciąż skutecznie realizuje swoje 

zadania na rzecz miasta i jego mieszkańców. 
 

Sebastian Ignaciuk Radny – na kanwie sytuacji ZGL zasugerował, aby przyjrzeć się także 

sytuacji w innych jednostkach miejskich, które są równie ważne, a nie tylko sytuacji ZGL-u. 

W szczególności wskazał na jednostki zajmujące się energetyką cieplną oraz wodociągami  

i kanalizacją. Zaproponował, aby podjąć audyt lub kontrolę problemową tych jednostek,  

aby uniknąć podobnych sytuacji w przyszłości. Zauważył, że warto podjąć działania 

prewencyjne, by za kilka lat nie powtórzyła się sytuacja, która miała miejsce w przypadku ZGL. 
 

Mateusz Popławki Zastępca Burmistrza - poinformował, że wykonawca dokumentacji 

technicznej na łącznik oraz ulicę Gospodarską zapowiedział przyjazd do Łukowa w piątek,  

aby przekazać dokumentację na łącznik oraz 80% dokumentacji na ulicę Gospodarską.  
 

Marcin Mościcki Radny – przypomniał, że na poprzedniej sesji zgłaszał problem  

z zaginięciem kamery, która była zamontowana przy parkingu na ulicy Parkowej. Zauważył, 

że odkąd nie ma kamery w tym miejscu, na parkingu znowu pojawił się bałagan. Ponownie 

zwrócił się z prośbą o zamontowanie kamery w tym miejscu.  
 

Jerzy Siwiec Radny – wyraził poparcie dla wniosku radnego Sebastiana Ignaciuka, 

zaznaczając, że choć kontrole w spółkach mogą być problematyczne ze względu na istnienie 

organów kontrolnych, takich jak rady nadzorcze czy zgromadzenia wspólników, to w innych 

jednostkach miejskich takie kontrole powinny być przeprowadzane. Zasugerował,  

że w Urzędzie znajdują się kompetentne osoby, które mogą zostać upoważnione  

do przeprowadzania kontroli, zarówno w zakresie wydatków finansowych, jak i spraw 

organizacyjnych w pozostałych jednostkach miejskich. 
 

Monika Jędrzejkowska Radna – stwierdziła, że spółki mają badane bilanse, a także 

wydawane są opinie przy bilansie, więc w przypadku tych jednostek dodatkowa kontrola 

mogłaby być zbędna. 
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Artur Czybaszek Przewodniczący RM – poinformował, że podczas spaceru jeden  

z mieszkańców zapytał go o lokalizację defibrylatorów w mieście, na co nie potrafił 

odpowiedzieć. Po poszukiwaniach znalazł dwa defibrylatory, jednak uzyskanie tej informacji 

nie było łatwe. Zwrócił się do Burmistrza z prośbą o zdiagnozowanie i opracowanie listy 

lokalizacji defibrylatorów, z możliwością zgłoszenia ich na bezpłatnych portalach, takich jak 

Geoportal czy aplikacja Ratownik, aby umożliwić mieszkańcom łatwiejszy dostęp do tych 

informacji. Na koniec wypowiedzi zapytał o gwiazdę tegorocznych Dni Łukowa, jeśli było  

to możliwe do ujawnienia. 
 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odpowiedział, że jeszcze nie ujawniają, kto będzie 

gwiazdą tegorocznych Dni Łukowa, ale zapewnił, że będzie to gwiazda dużego formatu. 

 

26. Zamknięcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 26 porządku obrad 

– Zamknięcie. 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady XVI zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Podziękował wszystkim za udział. 

 

  

Przewodniczący 
Rady Miasta  

Artur Czubaszek 
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Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik BRM 
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